
 

 

ÅRSRAPPORT 2020 - 2021 FOR SAGODDEN VEILAG

Veien har akseptabel standard, men innbyr ikke til høy hastighet.

Veilaget har mottatt tre henvendelser i perioden.

Når det regner, blir det en dam mellom Østereng og Slaatta. Veilaget tar sikte på å
asfaltere der slik at vannet ikke kan samles i en dam. Av forskjellige grunner må
det utstå til høsten.

Et sted er avkjøring utbedret ved at det er lagt masser inntil asfaltkanten.

Styret har mottatt henvendelse fra Sameiet Sagodden om vann på brygga. Styret i
veilaget har uttalt at det er positivt til dette forutsatt at veistandarden beholdes og
veibrukerne ikke blir hindret nevneverdig.

Styret har hatt kontakt på sms og epost.

Styret minner om at de som eier inntil veien, plikter å rydde 0.5 m ut fra veikant og
3,0 m over veien. Hvis ikke dette er utført seinest 20. juli, kan styret sette bort
arbeidet for grunneiers regning.

For styret

Anton Bachke
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